

Title (en)

Container for the packaging of an object with a radioelectric transmission device and detachable element for such a container.

Title (de)

Behälter zur Verpackung eines Artikels mit funkelektrischer Übertragungsvorrichtung und abnehmbares Element dazu.

Title (fr)

Conteneur pour l'emballage d'un objet pourvu d'un dispositif de transmission radioélectrique et élément amovible pour un tel conteneur.

Publication

EP 0641990 A1 19950308 (FR)

Application

EP 94401822 A 19940808

Priority

FR 9310556 A 19930906

Abstract (en)

- Container (1) for the packaging of an object (2) provided with a radio frequency transmission device. - According to the invention, this container is noteworthy: . in that it includes a removable element (5) capable of closing off an opening in the said container (1) and carrying, on the one hand, at least one radio frequency antenna and, on the other hand, at least one coaxial connector, the said antenna and the said coaxial connector being electrically linked to one another; . and in that, when the said removable element (5) is in the position of closing off the said opening, the said coaxial connector is accessible from outside the said container (1), while the said antenna is within the said container and is capable of being coupled in radio frequency terms with the said radio frequency transmission device of the said object (2) packaged in the said container (1). - Packaging of missiles. <IMAGE>

Abstract (fr)

Conteneur (1) pour l'emballage d'un objet (2) pourvu d'un dispositif de transmission radioélectrique. Selon l'invention, ce conteneur est remarquable : en ce qu'il comporte un élément amovible (5) susceptible d'obturer une ouverture dudit conteneur (1) et portant, d'un côté, au moins une antenne radioélectrique et, de l'autre côté, au moins un connecteur coaxial, ladite antenne et ledit connecteur coaxial étant électriquement reliés l'un à l'autre ; et en ce que, lorsque ledit élément amovible (5) est en position d'obturation de ladite ouverture, ledit connecteur coaxial est accessible de l'extérieur dudit conteneur (1), tandis que ladite antenne est intérieure audit conteneur et est susceptible d'être couplée radioélectriquement avec ledit dispositif de transmission radioélectrique dudit objet (2) emballé dans ledit conteneur (1). Conditionnement de missiles. <IMAGE>

IPC 1-7

F42B 39/00

IPC 8 full level

B65D 77/26 (2006.01); **F41F 3/042** (2006.01); **F42B 39/00** (2006.01)

CPC (source: EP US)

F41F 3/042 (2013.01 - EP US); **F42B 39/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2431673 A1 19800215 - THOMSON BRANDT [FR]
- [A] US 4444087 A 19840424 - HUNTER ALEX B [US], et al
- [A] US 4137819 A 19790206 - LOOMIS III JESTER M

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IE IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0641990 A1 19950308; EP 0641990 B1 19980708; AT E168187 T1 19980715; CA 2117621 A1 19950307; DE 69411472 D1 19980813; DE 69411472 T2 19981224; ES 2119108 T3 19981001; FR 2709875 A1 19950317; FR 2709875 B1 19951124; JP H07239200 A 19950912; US 5458042 A 19951017

DOCDB simple family (application)

EP 94401822 A 19940808; AT 94401822 T 19940808; CA 2117621 A 19940901; DE 69411472 T 19940808; ES 94401822 T 19940808; FR 9310556 A 19930906; JP 20990994 A 19940902; US 30063494 A 19940902